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Referat bestyrelsesmøde i klubhuset 27.04.2023 kl. 18.00-20.00 
 

Deltagere: Hans Sommerlund, Povl Friis, Kenneth Meier-Andersen, Paul Natorp, Rene Jacobsen 
Mødeleder: Hans Sommerlund 

Referent: Hans Sommerlund 

Afbud: René Vester, Ib Holst -Langberg 

 

Referat: 

• Omlægning af styringsmodel for Aarhus Sejlklub.  
Det er ved generalforsamling bekendtgjort at tidligere styringsmodel ville blive forandret.  
 
Tidligere har mange henvendelser gået direkte til formandsposten og dette ændres nu 
således at henvendelser fra afdelinger skal igennem bestyrelsesrepræsentant for at komme i 
bestyrelse og til evt. formandsbehandling   
 
Fordeling af ansvarsområder: 
 
Ungdomsafdeling - Hans Sommerlund  Formand 
J70   -  René Vester/Finn Beton suppliant  
Kølbåde/Sål   - Povl Friis   Næstformand 
Kasser   - René Jakobsen  Kasser 
Kapsejlads udvalg/aktiviteter -  Kenneth Meier-Andersen  Bestyrelsesmedlem 
Fælles Fartøjsstation - Ib Holst-Langberg  Fartøjsinspektør 
Sailing Aarhus/Sejlsportscenter Kenneth Meier-Andersen  Bestyrelsesmedlem 
HAL   - Povl Friis   Næstformand 
Sejlerskole   - Paul Natorp   Bestyrelsesmedlem 
 
 

• Fælles Fartøjsstation – Afregning med Bugten. Sejlklubben Bugten ønsker at omlægge 
afregningsprincipper, således at de selv afregner el fra egne broer, og selv modtager 
afregning for gæsteleje på egne broer –  
 
Fordelingen er ok, så længe at det bliver i fælles regi af hensyn til samlet afregning af moms. 
René og Hans tager et møde med Sejlklubben Bugten, således detaljerne kommer på plads 
og systemet kan regnskabsteknisk godkendes. 
 

• Manitou – Status? Kølbådsudvalget planlægger fælles søsætning af både. 
Povl tager fat i Lars Thomsen for at planlægge nærmere, og det forlyder at Manitou er 
repareret og tilbage på havnen i kommende uge. 
 

• Investering i nyt tag på Kystpromenaden 5 og fremtidige planer for ejendommen. 
Fremtid for bygningen klarlægges i forhold til lejekontraktforholdet med Aarhus Kommune. 
Paul undersøger politisk om situationen kan ankes (genbehandles) eller om der i investering i 
tag, skal tages hensyn til at vi mister kontraktretten i 2029 beslutning tages når vi ved mere. 
 
Hans og Paul samler op på forløbet med Jens Erik Hansen, som skønnes at være den der 
kender forholdene bedst. 
 

• Bæredygtighedsprofil klubben - orientering om input fra KBU  
Kølbådsudvalget havde på eget initiativ taget temaet op til et af deres møder, og der er 
kommet et super godt oplæg som vi alle kan arbejde videre med i klubben. 
 



 

 

Paul og Hans arbejder videre med dette emne og tager kontakt til KBU og rette kompetencer 
i klubben. 
 

• Elite og Talentudvalget – valg af repræsentant 
 
Paul og Hans tager snak med ungdomsafdeling da de har stillet med et forslag til en 
repræsentant 
 

• Status på helhedsplan og klubhus 
Klubhusmøde i bestyrelsen arrangeres, med update fra møde med Sport og Fritid 
Hans indkalder  
 

• Årskalender som fælles værktøj – forslag  
Jens og Hans – Vi arbejder videre med denne model som et redskab til at skabe overblik over 
klubbens mange aktiviteter og faste møder  
 

• Diverse – ingen emner 

 


